
                                                                                                                                   

Styremøte i Bryggja Utviklingslag 09.07.14 
 

 

Desse møtte: 

 Arne Husevåg, Kjetil Solheim, Katho Nave Giil og Mariel Hole. 

Sak1:  

Det er søkt etter midlar til «Maurstadvika» og «Lefdalsvatnet» ved Marine Harvest.  

For å kunne lage til rasteplass i «Maurstadvika» og for å få reise gapahuken ved 

«Lefdalsvatnet».  

Det vil ikkje bli gjort noko vidare med nokon av prosjekta, intill ein få svar frå Marine 

Harvest. 

 

Sak 2:  

Ta kontakt med «Vågsøy Kommune» for å prøve å få tak i midlar til å klippe gras, og 

eventuelt lage til noko der ein kan grille (evt. Under tak) på Søholmen. 

 

Sak 3:  

Bryggja 20XX 

Planlegge eit folkemøte der ein kan diskutere og kome med innslag om korleis «Bryggja 

Foldaren» skal sjå ut. Korleis vi best kan fremme bygda vår og kva som er viktigast å få med.  

Eventuelt ha i folderen: 

- Kart over Bryggja, med innlagte punkter om kvar ein finner kva. 

- Annonsar for butikkane. 

- Generell info om Bryggja. 

Det vil komme informasjon om folkemøtet seinare om tid og stad, men det er planlagt at det 

blir i september/oktober ein gang. 

 Referent: Mariel Hole 


